
-----Oorspronkelijk bericht----- 
Van:                en               [mailto:              ]  
Verzonden: donderdag 5 april 2018 10:02 
Aan: Griffie Gemeente Medemblik 
Onderwerp: Stand van zaken herinrichting Kerkweg (zaaknummer Z-18-024125) 
 
Goedemorgen heer Gerdingh, 
 
Ik heb telefonisch contact gehad met dhr        . Hij adviseerde mij een email te sturen ter attentie 
van u.  
 
Wij hebben een brief ontvangen over de herinrichting Kerkweg. In deze brief wordt er voorgesteld 
een voetpad met brug aan te leggen tussen Gieser Wildemanlaan en het schoolplein.  
 
Omdat ik vanavond kan ik niet aanwezig zijn, richt mij op deze manier naar u.  
 
Ik vind dit een slecht plan. Hieronder leg ik uit waarom: 
 
Ten eerste omdat het een geldverslindende oplossing is. Het aanleggen van een voetpad, een brug 
en geluidswal vind ik een zeer dure oplossing die in een termijn van 10-15 jaar moet zijn 
afgeschreven. Want dan zijn er geen kinderen meer die in de wijk wonen en die meer naar de 
basisschool gaan. Daarnaast worden er 2 parkeerplaatsen voor woning Kerkweg 18 opgeheven.  
 
Er wonen 25 gezinnen in de wijk waarvan de kinderen naar de basisschool gaan. Van deze wordt een 
aantal kinderen met auto naar school gebracht. Een aantal gezinnen brengt hun kinderen vanuit de 
wijk (lopend of fietsend) over de Kerkweg naar school. Zullen deze mensen die lopend gaan straks 
toch ook gebruik maken van de brug (want dit is toch korter naar school) dan zal de oversteek op de 
Kerkweg bij de nieuw aan te leggen brug een volgend knelpunt worden.  
 
Daarnaast loopt een aantal gezinnen 's ochtends vanuit de wijk via het grote parkeerterrein achter 
De Bloesem richting school. De rotonde is afgelopen jaar dusdanig onder handen genomen dat dit al 
een veilige oversteek bied. Een kortere route naar school vind ik geen argument om dit plan uit te 
laten voeren.  
 
Ik stel voor om het beschikbare gemeenschapsgeld (budget) te gebruiken om de oversteek van 
Gieser Wildemanlaan/Kerkweg veiliger te maken. Er zijn genoeg maatregelen getroffen op de 
Kerkweg maar er wordt nog steeds te hard gereden over de nieuw aangelegde weg. Ik stel voor om 
het overige budget te investeren in andere knelpunten in de gemeente. We hebben het hier over 
gemeenschappelijk belastinggeld. Dat moet goed gebruikt worden voor het liefst zo veel mogelijk 
doeleinden.  
 
Uitbreiding parkeergelegenheid vind ik prima.  
 
Ik vertrouw erop dat mijn mening wordt meegenomen in de overweging.  
Ik ben bereid dit eventueel mondeling toe te lichten op een ander moment.  
 
Met vriendelijke groet,  
 
 
 
 
Verstuurd vanaf mijn iPad 
 

 




